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Närvarande  16  medlemmar  
 
 
§1 Mötet öppnades och fråga om mötets behöriga utlysande samt 

godkännande av dagordningen. 
MBA:s ordförande Torsten Åstrand öppnar mötet och hälsar de närvarande 
medlemmarna välkomna. Mötet är utlyst i behörig ordning genom att det är 
utannonserat i vårens program. Den föreslagna agendan godkänns. 

 
§2 Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

Lena Savoca och Viveka Johansson föreslås. Lena och Viveka väljes till 
justeringsmän. 

 
§3 Val av ordförande och sekreterare till mötet 

Sittande ordförande och sekreterare föreslås. Torsten Åstrand väljs till 
ordförande och Lillemor Frejd till sekreterare för mötet. 
 

§4 Fastställande av röstlängd 
Årsmötet beslutar att varje medlem har en röst. 
 

§5 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Torsten föredrar verksamhetsberättelsen för år 2011.  Verksamhetsberättelsen 
godkännes av årsmötet och läggs till handlingarna. 
 

 
§6 Kassaberättelse med resultaträkning 

Torsten redovisar. 2011 har varit ett ekonomiskt mycket bra år. Årsmötet 
godkänner kassaberättelsen med resultaträkning. 
 

§7  Revisionsberättelse 
Eftersom ingen av revisorerna är närvarande läser Margareta Resjö upp 
revisorernas revisionsberättelse. (Bilaga). Revisorerna föreslog att styrelsen 
skulle beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2011. 
Revisorernas berättelse godkändes av årsmötet.  
 

§8 Ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutar beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2011. 
 

 



§9 Val av valberedning 
Nuvarande valberedning består av Barbro Beck-Friis och Kerstin Engman. 
Eftersom ingen av dem har avsagt sig uppdraget beslutar årsmötet att välja 
Barbro Beck-Friis och Kerstin Engman till valberedning för 2012. 
 

§10 Avgifter för spel 
Nuvarande avgifter är spelavgift 40/30:-, medlemsavgift till SB 230:-, ÖMBF 
30:-  och klubben 120:-, totalt 380:-. Serier 40:-/spelare och match. Juniorer 
hälften. 
Årsmötet beslutar behålla samma avgifter under 2012. 
 
 

§11 Budget för 2012 
Torsten föredrar budgetförslaget. Små ändringar mot föregående år. Beräknat 
överskott 14.000 kr  
Årsmötet beslutar godkänna budgetförslaget. 
 

§12 Inkomna motioner 
 En motion har kommit in från tisdagsspelarna. (Bilaga) 

Reneé Frangeur föredrar motionen som hon skrivit på uppdrag av de personer 
som spelar på tisdagar. Av motionen framgår att tisdagsspelarna känner sig 
missnöjda med det bemötande de får av de mer rutinerade spelare som ibland 
deltar i tisdagsspelet. 
Årsmötet beslutar att ge styrelsen i uppdrag hantera motionen och skriva regler 
för tisdagsspel. 
 

§13 Fråga om spelavgift 
Börge Turesson föreslår att avgift för fika bör inkluderas i spelavgiften för att 
”hjälpa” cafeterian. Frågan överlämnas till styrelsen. 
 

§14  Ny lokal 
Håkan Hallin frågar om ny lokal. Torsten informerar: Eftersom nuvarande 
område skall göras om till bostadsområde måste klubben hitta ny lokal. 
Styrelsen har tittat på många lokaler men inte hittat någon som är bättre än den 
nuvarande. Om någon av klubbens medlemmar känner till någon lämplig lokal 
så kontakta Torsten. Håkan föreslog också att minska priserna för att möjliggöra 
en flytt till dyrare lokal. 
 
 

§ 15 Avslutning  
Torsten Åstrand tackar de närvarande för visat intresse och förklarar mötet 
avslutat. 
 

 
 

 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Lillemor Frejd Torsten Åstrand Lena Savoca          Viveka Johansson 


